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SĒDĒ PIEDALĀS 7 PADOMES LOCEKĻI: 

Aivars SVARENIEKS  

Ilze TIJONE  

Dainis BENSONS  

Dace GRIĶE  

Arnolds JĀTNIEKS  

Raimonda RIBIKAUSKA  

Indulis PĒTERSONS  

SĒDĒ NEPIEDALĀS:   

Anita VISMANE  

Karīna ANDREIKA   

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Voldemārs Čačs - Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks 

Ieva Šomina - Bauskas novada pašvaldības iestādes „Bauskas novada administrācija” 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Andris Juškevics - Transporta nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Gurkovskis - Gailīšu pagasta pārvaldes vadītājs 

Mārtiņš Blušs - Pakur.lv pārstāvis 

Gatis Ģedaitis – SIA.LL “Namejs” valdes priekšsēdētājs 

Guntis Liepa – Uzņēmēju kluba “Bauska 97” pārstāvis 

Juris Bočs –SIA “Bocis” īpašnieks; 

Jānis Kugrēns – SIA “Kugrēnu vīna darītava” īpašnieks 

Edgars Krastiņš – Z/s “Jaunsenči” īpašnieks 

Ģirts Vismanis – SIA “G@Z ražotne” 

Mārtiņš Cimermanis – Z/s “Strautnieki” vadītājs 

Ingus Krots – SIA “NI” komercdirektors 

SĒDI PROTOKOLĒ Kancelejas lietvede Līga STRAZDIŅA. 

 

 



SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1.Par Bauskas novada budžeta plānošanu.  

2. Par jauno teritoriālais plānojumu.  

3. Par Bauskas novada Industriālo parku. 

A.Svarenieks iepazīstina ar sēdes darba kārtību. Aicina klātesošos iepazīstināt ar sevi un 

pārstāvēto nozari. 

 

1. Par Bauskas novada budžeta plānošanu. 

 

A.Jātnieks  uzskata, ka uzņēmējiem, zemniekiem un pašvaldībai jāstrādā visiem kopā 

informē, ka Bauskas novadā samazinājies iedzīvotāju skaits (23 tūkstoši novadā un 8 tūkstoši 

pilsētā). 2019.gada budžets ir 27 miljoni 282 tūkstoši, kas ir 4,8 % lielāks par iepriekšējo gadu. 

Iepazīstina ar nodokļu ieņēmumiem un plānotajiem izdevumiem. Lielākā daļa no ieņēmumiem 

nepieciešama izglītībai, jāpanāk kvalitatīvi rādītāji, lai varētu konkurēt ar lielajām Rīgas 

skolām. Gandrīz visos pagastos sakātoti grants ceļi, un turpināsies darbi pie iesāktajiem 

projektiem. Tiks sakārtota Bērzkalnu gājēju tiltiņa otra puse. Informē, ka Lidlauka ielas 

teritorijā iecerēts būvēt rūpnīcu, pārstrādei būs nepieciešami salmi, tiktu radītas jaunas darba 

vietas. 

2. Par jauno teritoriālais plānojumu.  

D.Platonova informē, ka sākts darbs pie jaunā teritorijas plānojuma izstrādes, lēmums 

tika pieņemts 2018.gadā nogalē. Noslēdzies iepirkums un “Reģionālie projekti” veiks Bauskas 

novada teritorijas plānojuma  izstrādi. Aicina iesaistīties un iesniegt priekšlikumus līdz pirmās 

redakcijas gatavībai. Tiks rīkotas publiskās apspriedes. 

3. Par Bauskas novada Industriālo parku. 

I.Tijone informē, ka uzsāktie būvdarbi norit raiti. Būvobjektu plānots pabeigt līdz 2019. 

gada septembrim. Pieci uzņēmēji apliecinājuši interesi par Industriālo parku, lielākā ir 

bioetanola rūpnīca.    

 

Sēdi beidz 2018.gada 7. novembrī plkst. 19.00. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS       A.SVARENIEKS 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA       L.STRAZDIŅA 


